
کاهش ساخت وسازها در البرز 

رکود در بازار مسکن رونق دارد
میز خبر

 مســکن به عنوان یکــی از نیازهای 
ضروری و اولیه شــهروندان همواره 
به عنــوان مهم ترین دغدغه مطــرح و صنایع 
وابسته به آن و درآمد ناشی از سرمایه گذاری در 
این صنعت نیز همواره راهگشای خروج از رکود 

و همچنین بستر اشتغال زایی بوده است.
با اینکه صنعت ساختمان بستر بسیار مناسبی 
برای سرمایه گذاری و عامل چرخش اقتصادی 
بسیاری از مشاغل مرتبط است، اما متأسفانه 
طی چند ســال گذشته، رکود در این صنعت 

حاکم شده است.
هرچند که امید می رفت با اعطای تسهیلات 
دولتــی و وام هــای 80 میلیــون تومانی در 
کلانشــهرها چرخ این صنعت نیز به چرخش 
بیفتد، اما متأســفانه هیچ یک از محرک های 
دولتی تاکنون موفق به رونق در این بازار نشده 

است.

 رکود گرانی 
در این زمینه یکی از شــهروندان کرجی بیان 
می کند: با اینکه رکود در بازار مسکن چندین 
سال ادامه  دارد، اما واقعیت این است که رکود 
تأثیر چندانی در قیمت ها نداشته است و تنها 
از افزایش حباب گونه قیمت مسکن جلوگیری 

کرده است.
علــی خانقایی بیــان می کند: ممکن اســت 
خریدوفروش کاهش پیدا کرده باشــد و تنها 
مصرف کننــدگان واقعی برای خرید دســت  
بــه  جیب شــوند، اما واقعیت این اســت که 
هنوز قیمت ها با جیب مشتری و بویژه اقشار 

آسیب پذیر همخوانی ندارد.

 وام مسکن کمکی نکرد
یکی از مشــاوران املاک در اســتان البرز نیز 
با بیــان اینکه امید می رفــت، وام های دولتی 
راهگشای خروج از رکود باشد، بیان کرد: اعطای 
80 میلیون برای خرید مسکن درحالی که تنها 
یک  ســوم قیمت یــک واحد معمولــی را در 

برمی گیرد، رونقی در بازار ایجاد نکرد.
خسرو ملک شهری افزود: با رکود مسکن و کم 
شدن توان مالی مردم بیشتر منازل مسکونی 
خالی که پیش ازاین رهن داده می شد در حال 
حاضر صاحبان آن تمایل به دریافت اجاره  دارند 
و لذا قیمت اجاره  بها نسبت به گذشته، تفاوتی 

نکرده است.
وی ادامه داد: کاهش ســود بانکی دلیل اصلی 
نبود تمایــل مالکان برای رهــن دادن واحد 

مسکونی است.
وی بیان می کند:  متأســفانه بازار وام مسکن 
نیز برای خریداران جذاب نیست و بازپرداخت 

مدت  دار و با بهره بالا مقرون به صرفه نیست . 

 کاهش پروانه ساخت
اگرچه آمار دقیقی از واحدهای مسکونی خالی 

در اســتان البرز در دســت نیست، اما شواهد 
نشان می دهد که بســیاری از ساختمان های 

چندطبقه که در ســال های 
اخیر در گوشه و کنار کلانشهر 
کرج و دیگر شهرهای استان 
ساخته  شده، خالی از سکنه 

هستند. 
رئیــس کمیســیون عمران 
شورای اسلامی کلانشهر کرج 
در این زمینه می گوید: حدود 
چهار سال پیش در هر منطقه 
شهری کرج روزانه 100 مجوز 
ساخت وساز صادر می شد، اما 
اکنون تعداد مجوزها در تمام 
12 منطقــه شــهرداری این 
کلانشهر ماهانه به 30 مجوز 

رسیده است.
حجــت الله غلامرضایی ادامــه می دهد: رکود 
ساخت وسازها، شهرداری ها را با کاهش شدید 
درآمدی مواجه کرده، حال اینکه شهرداری ها 
درواقع سازمان های درآمد هزینه هستند و باید 

منابع درآمدی آن ها همیشه برقرار باشد.
وی بیان می کند: ساخت وسازها در کلانشهر 
کــرج اکنون شــرایط رکــود را طی می کند 
به طوری که در ســال 93 نســبت به ســال 
92حدود 40 درصد کاهش در ساخت وساز را 

نشان می دهد.

وی می افزاید: این کاهش در ســال های 93و 
94 نیــز ادامه داشــت و در ســال جاری در 
مقایســه با مدت مشابه سال 
قبــل 15درصــد کاهش در 

ساخت وساز داریم. 
وی با اشاره به اینکه رکود در 
بخش ساخت وسازها به صورت 
نسبی در تمام مناطق 12گانه 
شــهرداری کرج وجود دارد، 
اظهار کــرد: در برخی مناطق 
شهرداری مانند 5و6و فردیس 
ساخت وســازها  وضعیــت 
بهتراســت، اما مناطق 1، 7و 
12در ایــن خصوص وضعیت 

مناسبی ندارد.
وی یادآور می شــود: این در 
حالی است که شهرداری کرج 
در همین وضعیت رکود ساخت و تکمیل 28 
تقاطع بزرگ غیر همســطح را در دست اقدام 
قرار داده که بخشــی از آن هــا به بهره برداری 

رسیده    است. 
وی ادامــه می دهــد: به علت پاییــن آمدن 
درآمدهای ناشی از صدور مجوز ساخت وسازها، 
مدیریت شهری کرج برای ساخت پروژه های 
بزرگ عمرانی به دریافت تســهیلات کلان از 

بانک ها روی آورده است.
وی تأکید می کند: انتظار مــی رود با تحرک 

بخشی به بازار مسکن تمام قشرها از وضعیت 
غیر رکودی منتفع شوند چراکه این وضعیت به 

نفع همه نیست. 

 رکود ادامه دار
رئیــس اتحادیه املاک کرج نیز در این زمینه 
گفت: بازار مسکن در این شهرستان نسبت به 
گذشــته وضعیت بهتری پیدا کرده است، اما 
نمی توانیم، بگوییم که به طــور کامل از رکود 

خارج  شده است.
محمد قمی افزود: پیش بینی می شود تا پایان 
سال وضعیت بازار مسکن بهبود یابد تا چرخه 

اقتصاد مسکن نیز رونق گیرد.
وی با اشاره به  تعداد قولنامه های انجام پذیرفته 
در نیمه نخســت ســال جاری بیان می کند: 
مقایسه مورد خریدوفروش در سامانه اتحادیه 
املاک نســبت به سال گذشته با کاهش روبه 

روست.
وی بیان کرد: رونق در بازار مســکن نیازمند 
حمایت دولت با اعطای تسهیلات بیشتر و سود 

کمتر است.
وی ادامه داد: متأســفانه مسکن مهر نیز که 
می توانست، بخشــی از نیاز افراد بی سرپناه را 
تأمین کند به صورت نیمه کاره رها شــد و به 
دلیل بی توجهی به اتمام زیرساخت های آن از 
رونق افتاد و رغبتی بــرای خرید و فروش آن 

دیده نمی شود.

امام جمعه کرج: 
 مشکل ما تحریم نیست؛مدیریت 

نادرست است

قدس آنلاین: نماینده ولی فقیه در اســتان البــرز  و امام 
جمعه کرج با اشــاره به وتو نکردن تحریم های ایران توسط 
رئیس جمهور آمریکا بیان داشت: هرچند آمریکا برجام را نقض 

کرد، اما باز هم اتفاق خاصی در کشور نیفتاده است.
 آیت الله سیدمحمدمهدی حسینی همدانی در جمع مسؤولان 
و سرمربیان حلقه های صالحین بسیج جامعه کارگری البرز با 
اشاره به اینکه تحریم ها تأثیری در ما نداشته اند، تصریح کرد: 

این تأثیر نداشتن به معنای نداشتن مشکلات نیست.
وی افزود: ما از ابتدای تحریم ها مشکلات و سختی ها را تحمل 
کرده ایم، ولی در طول همیــن دوران جنگ را اداره کردیم و 
به دســتاوردهای فنی بزرگی چون صنعت پهپاد و موشــک 

رسیدیم.
وی خاطرنشــان کرد: همه بخوبی دریافته اند که مشکل ما 
تحریم نیســت، بلکه مدیریت نادرست داشته هاست. باوجود 
همین تحریم دیدید که چقدر پول های میلیاردی جابه جا شد 
و حقوق های چند ده میلیونی داده شــد که نشان می دهد، ما 
منابع و داشــته های مالی خوبی داریم که متأسفانه از آن ها 

درست استفاده نمی کنیم.
نماینده ولی فقیه در استان البرز ادامه داد: در برجام، داشته های 
اصلی کشور ما از دســت رفت و عامل بازدارنده ما در مقابل 
دشمن، از ما گرفته شد؛ البته توانایی ایجاد دوباره این عوامل در 
ما هست و دشمنان با علم به همین موضوع، حذف دانشمندان 

و قوای فکری کشور را نیز در دستور کار قرار داده اند.
وی خاطرنشــان کرد: وقتی داشــته ها و عوامــل ایجاد این 
داشــته ها، هر دو از بین بروند، آن وقت باید پاسخگوی دفاع 
دشمن از قصاص نکردن قاچاقچی ها و قاتلان و یا بی بندوباری 
در اجتماع، به بهانه حقوق بشر باشیم و آرام آرام و بدون جنگ 

و خونریزی شکست می خوریم.
دشمن برای تکمیل چرخه هجوم خود، در عین حمله به باورها 
و تخریب آن ها، با اتهام تندروی و افراط، بسیج را هم تخطئه 

می کند تا خط مدافع و محافظ را از میان بردارد.
وی تأکیــد کرد: در این فضا باید بصیــرت و آگاهی به زمان 
داشــت و در چرخه نفوذ دشمن حرکت نکرد؛ باید روش های 
نفوذ او و روش مقابله با این نفوذ را شــناخت که در اصطلاح 
»جهاد کبیر« نامیده شــده و جزو وظایف اصلی مردم در این 

زمان است.

استاندار البرز:
 استفاده از قطعات کاهش آلودگی در 

خودروها ضروری است
قدس آنلاین: اســتاندار البرز کاهش آلودگی هوا را در گرو 

همراهی و همکاری تمامی آحاد جامعه دانست.
سید حمید طهایی روز دوشنبه در چهارمین نشست کارگروه 
کاهش آلودگی هوای اســتان که در استانداری البرز برگزار 
شــد، بیان کرد:  در نظر داریم تا خودروهای ادارات، سازمان 
هــا و ناوگان حمل و نقل عمومی و خودروهای شــخصی را 
به صورت قانونی ملزم به اســتفاده از کاتالیست برای کاهش 

آلودگی خودروها کنیم.
وی با اشــاره به حضور یک تولید کننده کاتالیســت در این 
نشست، گفت: در صورتی که مراکز معاینه فنی برای ارایه برگه 
معاینه فنی، خودروها را ملزم به اســتفاده از این قطعه کنند، 

سلامت به جامعه بازگردانده می شود.
استاندار البرز اجرای مناسب این طرح را نیازمند همراهی مردم 
و همچنین وجود افراد متخصص در این بخش دانست و اظهار 
داشت: با استفاده از سوخت یورو 4 و کاتالیزورها و کاتالیست 

ها محیط زیست سالم تر و سلامتی جامعه افزون تر می شود.
طهائی همچنین افزود: بســیاری از تعمیــرکاران خودروها 
آشنایی مناسبی با سیســتم خودروهای جدید ندارند که در 
صــورت بروز هرگونه ایراد فنــی و کامپیوتری برای آن ها به 

مشکل برمی خوردند.
طهایی بیان داشت: براساس گزارش حفاظت محیط زیست 
کاهش 35 درصدی آلودگی هوای اســتان ناشی از استفاده 
از بنزین یورو 4 و همچنین حذف ســوخت مازوت روزانه 2 

میلیون لیتری نیروگاه منتظر قائم فردیس است.

مدیر کل محیط زیست البرز:
 روزهای ناسالم البرز کاهش یافت

قدس آنلاین: مدیر کل حفاظت محیط زیست استان البرز 
گفت: روزهای ناسالم در استان البرز نسبت به سه سال گذشته 
به یک سوم کاهش و در مقایسه با سال 92 به نصف کاهش 

یافته است.
حسین محمدی روز دوشنبه در کارگروه کاهش آلودگی هوا و 
مقابله با گرد و غبار استان البرز افزود: بر اساس اعلام ایستگاه 
های سنجش کیفیت هوای اســتان البرز در 9 ماهه امسال 

حدود 223 روز هوای پاک و سالم داشتیم.
وی اظهار داشت: این میزان در مقایسه با مدت مشابه در سال 
92 حدود 35 درصد افزایش و در مقایسه با سه سال گذشته، 

حدود 15 درصد افزایش یافته است.
وی با اشاره به اینکه منابع سیار)خودروها( عمده آلودگی هوا 
را به خود اختصاص داده اند، گفت: ســالانه حدود 100 هزار 

خودرو در استان شماره گذاری می شود.

  60 درصد ظرفیت کارخانه های 
داروسازی خالی است

قدس آنلاین: رئیس دانشــگاه علوم پزشکی استان البرز با 
تأکید بر اینکه اکثر ظرفیت بخش های داروسازی البرز خالی 
است، گفت: بیش از 60 درصد ظرفیت کارخانه های داروسازی 

خالی است و فعالیت ندارند.
حمید درفشی در مراسم اختتامیه هفته پژوهش در دانشگاه 
علوم پزشکی البرز بیان کرد: در استانی زندگی می کنیم که 
70درصد صنعت دارویی به صورت مســتقیم و غیرمستقیم 
در آن وجود دارد و 700 تولیدکننده مواد غذایی، آرایشــی و 

بهداشتی به صورت رسمی در آن فعالیت دارند.
وی با تأکید براینکه خیلی از ظرفیت بخش های داروســازی 
اســتان البرز خالی است، بیان کرد: اســتان البرز بیش از 3 
میلیون نفر جمعیت دارد و همه این جمعیت توســط بخش 
بهداشتی تحت پوشش ارایه خدمات بهداشتی و درمانی قرار 

گرفته است.
وی افزود: برای هر 12 هزار و 500 نفر یک پایگاه ســلامت 
ایجاد و هر 3 هزار و 500 نفر توســط یک مراقب ســلامت 
پوشش داده می شوند و همه بیماری ها در استان البرز تحت 

کنترل است.
درفشی با بیان اینکه در استان البرز همه گروه های جمعیتی 
قابل مطالعه تحت پوشــش قرار دارند، افزود: 45 هزار زندانی 

وجود دارد که کارهای بهداشتی آن ها در حال انجام است.

  البرز مدیربا فیش نجومی ندارد
قدس آنلاین: دادســتان عمومی و انقلاب کرج درباره بحث 
حقوق های نجومی در اســتان البرز، گفت: این مورد بررسی 

شده و در استان البرز حقوق های نجومی وجود ندارد. 
حاجی رضا شاکرمی در چهاردهمین نشست خبری دادستان 
عمومی و انقلاب مرکز استان البرزبیان کرد: تاکنون موردی در 
خصوص دریافت های نجومی طبق بررسی های انجام شده، 

مشاهده نشده است. 
وی همچنین با اشاره به نزدیک  شدن به زمان انتخابات شورای 
شهر، بیان کرد: اگر کسی در فضای حقیقی و مجازی اقدام به 

تبلیغات زود هنگام کند با او برخورد می کنیم.
دادســتان عمومی و انقــلاب کرج با بیان اینکه بیشــترین 
پرونده های ورودی به دســتگاه قضا مربوط به سرقت است، 
افزود: ســرقت، نخستین جرم ارتکابی در کشور است. بعد از 
سرقت، بیشــترین جرایم مربوط به درگیری و ضرب و جرح 

است.
شــاکرمی با اشاره به اینکه برای پیشگیری از سرقت، دادسرا 
طرحی را تهیه کرده اســت، عنوان کــرد: یکی از موضوعات 
سرقت مربوط به ســرقت خودرو و لوازم داخل آن است که 

بیش از 50 درصد جرایم را به خود اختصاص داده است.
وی با انتقاد از خودروســازان مبنی بر اینکه امنیت برخی از 
خودروها پایین اســت، ادامه داد: کارخانه ها باید برای ضعف 

ماشین خود چاره  سازی کنند.
وی با بیان اینکه ســرقت، ارتباط مستقیم با اشتغال، ازدواج، 
مدرســه و خانواده دارد، افزود: طبق بررســی پرونده 3 هزار 
سارق، 96 درصد آن ها فاقد شغل و 84 درصد مجرد بوده اند 
و 66 درصد سابقه بازگشت به زندان و 74 درصد مصرف مواد 

مخدر داشته اند.

 جودو کاران البرزی به تیم ملی  
دعوت شدند

قدس آنلاین:3 جودوکار از استان البرز به اردوی آماده سازی 
تیم ملی جوانان و امید دعوت شدند. کادر فنی تیم ملی جودو 
جوانان و امید از سه البرزی جهت شــرکت در اردوی آماده 

سازی این تیم دعوت کرد.
محمدرضاصدیقی، علیرضا خجسته و احمد ناقدی حسین زاده 
سه جودوکار البرزی هستند که تا روز جمعه سوم دی ماه باید 

خود را به کادر فنی تیم ملی معرفی کنند.
این اردو از سوم لغایت 13 دی ماه در مجموعه ورزشی انقلاب 

اسلامی تهران برگزار می شود.

  لنت ترمزهای غیراستاندارد در استان 
البرز معدوم شدند

قدس آنلاین: لنت ترمزهای غیراستاندارد به دلیل مغایرت با 
استاندارد ملی در استان البرز معدوم شدند.

مدیر کل اداره اســتاندارد در این خصوص گفت: کارشناسان 
اســتاندارد البرز ضمن جلوگیری از ادامه تولید این لنت ها، 
تعداد زیــادی از آن ها را جمع آوری و از چرخه مصرف خارج      

کردند.
فتانه شکرالهی افزود: این لنت ترمزها فاقد علامت استاندارد 
اجباری بوده و پیش از این نیز اطلاع رســانی لازم در زمینه 
ممنوعیت عرضه لنت ترمزهای فاقد علامت استاندارد صورت 

گرفته بود.
وی افــزود: در جریان بازرســی ها عامل اصلــی توزیع این 
محصولات در سطح استان البرز شناسایی و به مراجع قضایی 

معرفی خواهد شد.
شــکرالهی تأکید کرد: شهروندان باید در هنگام خرید به نام 
و نشــانی تولیدکننده، علامت استاندارد و کد 10 رقمی زیر 

آن توجه کنند.

خبر

ساخت وسازها در 
کلانشهر کرج اکنون 
شرایط رکود را طی 
می کند به طوری که 

در سال 93 نسبت به 
سال 92حدود 40 
درصد کاهش در 

ساخت وساز را نشان 
می دهد

 بــرش

مدیر منطقه 11 شهرداری کرج:

اجرای صحیح پروژه های شهری با توجه به نیاز شهروندان ضروری است

خبر

 قدس   به منظور مداخله در بافت های فرسوده شهری که در 
جهت اصلاح و بهبود شرایط مختلف در آن صورت می گیرد، 
نیاز به برنامه ریزی های دقیق و جامعی است. موفقیت در چنین 
پروژه هایی به ابعاد مختلفی مانند آموزش همگانی شهروندان 
و درگیر ساختن آن ها در اجرای پروژه ها، اجرای درست و 
مهندسی صحیح پروژه با در نظر گرفتن شرایط و نیازهای 

ساکنان بستگی دارد.

 پله گذاری معابر شیب دار حصار 
مدیر منطقه 11 شهرداری کرج در خصوص ترمیم بافت های 
فرسوده گفت: به دلیل وجود بافت فرسوده در محله حصار و 
مستهلک شدن پله های عبوری معابر این محله که عمدتاً به 
دلیل عرض نامناســب معبر و اختلاف سطح منازل ناشی از 
ساخت وســاز در نقاط شیب دار ناگزیر این معابر به صورت پله 
طراحی شــده اســت، ضرورت کار عمرانی در این خصوص از 

اهمیت ویژه ای برخوردار است.
حسین شــریف کاظمی افزود: باهدف تقویت زیرساخت های 
شــهری در محله های دارای بافت قدیمــی، ترمیم پله های 
خیابان های حصــار در خط 3 و خط 4 بــه متراژ 475 متر 
عملیاتی شد. همچنین به منظور ارتقای وضعیت معابر فرعی 
ســخت گذر 475 متر پله گذاری، نصب سیســتم روشنایی، 

جدول گذاری و ترمیم پله ها به انجام رسیده است.
وی اظهار داشــت: با وجود محدودیت های اعتباری و تراکم 
پروژه هــای عمرانی در ســطح منطقه 11کــرج، اقدام های 
کارشناسی برای ترمیم پله های معابر حصار که خواسته برخی 

از شهروندان نیز بود، در دستور کار قرار گرفت.
وی عنوان کرد: خط 3 حصــار، خیابان مطهری، کوچه های 
اول تــا هفتم، خیابان مطهری کوچه خزایی، خیابان آیت الله 
قمی کوچه حکیم، انتهای خیابان خلج، خط 3 حصار جنب 
ســاختمان دالاهو، خط 3 حصار روبه روی زیرگذر عباس آباد 
همچنین خط 4 حصار خیابان طباطبائی بن بست بهار، خیابان 
طباطبائی بن بست دوم، سوم، چهارم و پنجم، انتهای خیابان 
طباطبائی کوچه مسجد، ازجمله معابری است که عملیات پله 

گذاری آن ها اجرا شده است.
شــریف کاظمی تصریح کرد: برای بهبــود وضعیت هدایت 
آب هــای ســطحی در معابر منطقه اصــلاح 12 مورد جوی 
از طریــق جدول گذاری به اجرا درآمــد و 6 پل ورودی معابر 
توســط اداره عمران منطقه ترمیم شــد و در این راستا 180 
متر لوله گذاری نیز در کلاک بالا و خط 4 حصار انجام  شــده 
است و 6 مورد نصب دریچه و سه مورد ترمیم جذب آب های 

سطحی انجام شد.

 افزایش فضای سبز منطقه 11
مدیر منطقه 11 شهرداری کرج به افزایش سرانه های فضای 
ســبز در سطح این منطقه اشــاره کرد و گفت: حوزه فضای 
سبز اقدام های گســترده ای را در این زمینه با کاشت درخت 
و نهال های گوناگون در معابر و بوستان ها به انجام رسانده که 
این امر باهدف افزایش سرانه فضای سبز و ارتقای سطح کیفی 

سیمای بصری انجام  شده است.
وی افزود: توسعه فضاهای سبز اصل مهمی است که این روزها 
در مدیریت شــهری بااهمیت تر از پیش جلوه کرده اســت و 
تلاش داریم بیش ازپیش در ایجاد طرحي نو بر کالبد شــهر 
تلاش کنیم و به منظور زیباســازی فضای شهری، همچنین 
لطافت بخشیدن به کالبد شهر و بالا بردن سرانه فضای سبز، 
انواع گل هــای فصلی و درختچه های زینتی در ســطح این 

منطقه کاشته شده است.

وی  اظهار داشت:باهدف افزایش سرانه فضای سبز و تلطیف 
هوای منطقه اقدام به کاشت انواع درختچه ازجمله، به  ژاپنی، 
یاس زرد، کامیس پاریس، ژونی پیروس و چند اصله توت نرک 

در زیر پل کلاک به سمت جاده مخصوص شده است. 
همچنیــن واحد فضای ســبز منطقه  به منظــور رفاه حال 
شهروندان و تأمین روشنایی موردنیاز اقدام به نصب هفت پایه 

چراغ روشنایی در پارک نظام علی کرده است.

 تکریم ارباب رجوع سرلوحه کارکنان
وی افزود: تکریم ارباب رجوع سرلوحه امور کارکنان منطقه 11 

کرج قرار دارد.
وی ادامــه داد:احتــرام و تکریم ارباب رجوع و به دســت آوردن 
رضایتمندی مردم در سیستم های اداری، هدف نهایی طرح تکریم 

است و آن نیاز نهفته ای میان مردم و دستگاه های اداری است.
شریف کاظمی عنوان کرد: درواقع تکریم ارباب رجوع بر نحوه 
رعایت مؤلفه های رفتاری مسؤولین در قبال شهروندان تأکید 
دارد که به فراخور آن شهروندان عملکرد سازمان های مردمی 

را ارزیابی می کنند.
 وی به همکاری معتمدین محلی، شــهروندان و سازمان های 
مردم نهاد NGO ها با شــهرداری اشاره کرد و گفت: یکی از 
اقدام هایی که در حوزه میدانی در دســتور کار ما قرارگرفته 
است، ارتباط دایمی و دیدارهای حضوری با شهروندان است 
تا از این طریق با حل مشکلات آنان بتوانیم، رضایتمندی آنان 

را کسب کنیم.
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